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Protokół ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Otmuchowie 

w dniu 29 listopada 2017 r. 
 

Nr 8/VII/2017 Komisji Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; 

Nr 9/VII/2017 Komisji Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska        

                         i Opieki Społecznej; 

Nr 8/VII/2017 Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi; 
 

Wspólne posiedzenie Komisji Rady Miejskiej w Otmuchowie odbyło się w dniu 29 listopada 2017 r. 

o godzinie 9:00. W posiedzeniu brało udział 13 radnych. Nieobecni Radni: Pan Aleksander Pacławski -

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi i Pan Zbigniew Górski -Z-ca Przewodniczącego 

Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi. 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik do protokołu. Spoza Komisji w posiedzeniu 

uczestniczyli Burmistrz Otmuchowa – mgr inż. Jan Woźniak, Skarbnik - mgr Sebastian Salecki, Radca 

Prawny – Eugeniusz Kowaluk. 
 

Porządek posiedzenia: 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów i projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej: 

1) Informacji o realizacji zadań oświatowych w Gminie Otmuchów w 2017 r. 

2) projektu uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Otmuchów 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2018 roku; 

3) projektu uchwały w sprawie ustalenia cen i stawek opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzenie ścieków na terenie Gminy Otmuchów; 

4) projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Otmuchowa OTMUCHÓW – WSCHÓD; 

5) projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nysa na dofinansowanie 

realizacji zadania polegającego na dokończeniu budowy nowych boksów dla psów na terenie 

Schroniska dla bezdomnych zwierząt w Konradowej; 

6) projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej Szkoły 

Zawodowej w Otmuchowie w Branżową Szkołę I Stopnia w Otmuchowie; 

7) projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej w Wójcicach w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Wójcicach; 

8) projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej w Otmuchowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Otmuchowie; 

9) projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej w Maciejowicach w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Maciejowicach; 

10) projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej w Mesznie w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Mesznie; 
11) projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej w Kałkowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Kałkowie; 
12) projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej w Jarnołtowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Jarnołtowie; 

13) projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej w Grądach w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Grądach; 

14) projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej; 

15) projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej; 

16) projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość; 

17) projektu uchwały w sprawie zaliczenia działki nr 1317/3 w Otmuchowie do kategorii dróg gminnych; 

18) projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi relacji Otmuchów-Malerzowice Małe do kategorii dróg 

transportu rolnego; 

19) projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego; 

20) projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Otmuchów na 2017 rok; 

21) projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej; 
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Ad 1) Informacja o realizacji zadań oświatowych w Gminie Otmuchów w 2017 r. 
 

Radny Wąsowicz: na stronie 6 tabela 8 i 9. Tabela 8 jak najbardziej jest zrozumiała, natomiast tabela 9 

przedstawia subwencję oświatową jaką otrzymuje szkoła na konkretnego ucznia, w tym przypadku, jeśli 

chodzi o szkołę podstawową, liceum czy szkołę branżową I stopnia, trudno wyłuszczyć, ile kosztuje 

wykształcenie 1 ucznia, to mi się rozjeżdża. Nie ma dyrektora ZOS.  

Burmistrz: jako zespół szkół to jest podane. Czy potrzebne jest takie indywidualne rozbicie na jednego 

ucznia? Tu są podane kwoty subwencji w poszczególnej szkole jako całość.  

Radny Wąsowicz: to tylko drobna uwaga, żeby było bardziej czytelniejsze. 

Burmistrz: skorygujemy to.  
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie.  

Głosowanie: 

-Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się.  

 

Ad 2) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy 

Otmuchów z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2018 roku; 
 

Burmistrz: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, uchwała taka potrzebna jest każdego roku. Ogłaszamy 

konkurs na środki dla organizacji pozarządowych te które wspiera LSZ, kluby sportowe itd. To jest 

przygotowanie się do konkursu jeszcze w tym roku. Musimy spisać umowy wcześniej, żeby mogły 

skorzystać szczególnie te kluby, które będą miały rozpoczęcie sezonu np. koszykarze. Mamy program 

współpracy również w projekcie budżetu.  

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

-Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się.  
 

Ad 3) Projekt uchwały w sprawie ustalenia cen i stawek opłat za zbiorowe zaopatrzenie 

w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków na terenie Gminy Otmuchów; 
 

Burmistrz: gwoli wprowadzenia. Nie będę tu wyręczał Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, tylko dodam, 

że byłem na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej, która miała w swoim planie pracy sprawy dotyczące taryf, 

w związku z tym, że spółka na mocy uchwały została rozwiązana, jest w fazie likwidacji, taryfy te 

obowiązują do końca roku bieżącego, a więc na starych zasadach. Oczywiście oni mieli obowiązek 

przedłożyć taryfy na rok następny jako spółka, ale de facto one nie wchodzą w życie, w związku z tym tak 

ustaliliśmy na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej, że autorem tej taryfy będę ja. 

Radny Napora: potwierdzam, że pochylaliśmy się jako Komisja Rewizyjna nad cenami, opłatami, wniosek 

był złożony i teraz, jako że przedsiębiorstwo jest w likwidacji, ustawa o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę 

i zbiorowym odprowadzaniu ścieków zobowiązuje burmistrza do złożenia radzie wniosku o opłaty i ceny 

w związku z planowanym rozszerzeniem działalności gospodarczej przez Gospodarstwo Komunalne 

i wniosek ten powinien być oparty na planach jakie się zakłada. My dostaliśmy tylko projekt uchwały, nie 

dostaliśmy tutaj planów, w sensie - z czego te kwoty wynikają. Sądzę, że takie były i na podstawie tego 

uchwała ta została przygotowana. Gdyby założyć, że w tej chwili wchodzimy w ten trudny okres, czyli 

w nowej rozszerzonej działalności Gospodarstwa Komunalnego, ale nie zupełnie nowego, że tworzymy coś, 

bo bazę mamy i na tej bazie można było zaplanować rzeczywiście te koszty i te ceny wg ustawy jeszcze 

obowiązującej, obowiązywałyby przez pierwsze 18 miesięcy, czyli półtora roku. Do tej pory taryfy były 

uchwalane na rok. Na posiedzeniu Komisji również rozpatrywaliśmy sprawę legislacyjną ustawy, 

zmieniającą, na podstawie której burmistrz wnioskuje do rady o uchwalenie nowych cen. Otóż wtedy jeszcze 

nie byliśmy pewni, kiedy zmiana tej ustawy nastąpi. Ona została podpisana przez Prezydenta 22 listopada, 

27 została ogłoszona i obowiązywać będzie od 11 grudnia i tutaj na dzisiejszym posiedzeniu też 
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rozpatrujemy, żeby zdążyć, ponieważ ta nowa ustawa zobowiązuje również burmistrza w takim przypadku 

jak dzisiaj, do złożenia, ale nie do rady, tylko do organu regulującego, czyli organu nowo powołanego – 

Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie. To nowa instytucja, która będzie się tym zajmować 

i regulować. Czyli jeżeli chodzi o czas, jest dobry czas i ta ustawa nowa już, mówi w swoim zapisie, 

że w taki sposób uchwalona taryfa czy dopłaty, obowiązuje do czasu uchwalenia nowej ceny. Już prawnicy 

będą rozpatrywać, czy będzie to za 180 dni czy za 18 miesięcy, to już prawników decyzja. Jeżeli dzisiaj nie 

podjęto by uchwały, to wchodzi 11 grudnia ustawa, która mówi, że ktoś inny będzie decydował o tym 

i wtenczas procedura się wydłuża. 

Przewodniczący Stanisław Zaczyk: Paragraf 2, punkt 1, litera a) Grupa I odbiorców – gospodarstwa domowe 

– 3,77. Punkt 2 litera a) Grupa I odbiorców – gospodarstwa domowe – 4,56. 

Radny Napora: 4,93 kosztują ścieki, a 4,07 brutto kosztuje woda, 9 złotych każdy płacił do tej pory za wodę 

i będzie płacił.  

Przewodniczący Stanisław Zaczyk: dziękuję bardzo. Przystępujemy do glosowania. 

Głosowanie: 

-Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

6 za, 0 przeciw, 2 wstrzymało się; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 3 za, 0 przeciw, 1 wstrzymał się.  
 

Ad 4) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Otmuchowa OTMUCHÓW – WSCHÓD; 
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag do projektu 

uchwały nie zgłoszono.  
 

Głosowanie: 

-Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się.  
 

Ad 5) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nysa na 

dofinansowanie realizacji zadania polegającego na dokończeniu budowy nowych boksów dla psów na 

terenie Schroniska dla bezdomnych zwierząt w Konradowej; 
 

Burmistrz: mamy umowę podpisaną z Gminą Nysa, która obsługuje schronisko w Konradowej, kilkanaście 

gmin. W związku z tym, że tam trwa remont, który następuje sukcesywnie, bo trzeba rozbudowywać boksy 

dla zwierzaków, bo są różne tam warunki. Na tą chwilę, została podjęta decyzja przez Gminę Nysa, że ta 

propozycja, czy ta proporcja do kwoty i pozyskanych zwierząt, nieco ponad 6 200 zł na okrągło, którą w tym 

roku musieli byśmy jeszcze przekazać na to schronisko.  
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag do projektu uchwały nie 

zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 1 osoba 

wstrzymała się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

8 za, 0 przeciw, 1 osoba wstrzymała się; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się.  

 

Ad 6) Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Zasadniczej 

Szkoły Zawodowej w Otmuchowie w Branżową Szkołę I Stopnia w Otmuchowie; 
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag do projektu 

uchwały nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 
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- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się.  

 

Ad 7) Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej w Wójcicach w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Wójcicach; 
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag do projektu 

uchwały nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się.  

 

Ad 8) projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej w Otmuchowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Otmuchowie; 
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag do projektu 

uchwały nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

 

Ad 9) projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej w Maciejowicach w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Maciejowicach; 
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag do projektu 

uchwały nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

 

Ad 10) projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej w Mesznie w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Mesznie; 
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag do projektu 

uchwały nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

 

Ad 11) projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej w Kałkowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Kałkowie; 
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag do projektu 

uchwały nie zgłoszono.  

Głosowanie: 
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 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

 

Ad 12) projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej w Jarnołtowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Jarnołtowie; 
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag do projektu 

uchwały nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

 

Ad 13) projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej w Grądach w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Grądach; 
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag do projektu 

uchwały nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

 

Ad 14) projekt uchwały w sprawie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 

zlokalizowanej na drodze wewnętrznej; 
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag do projektu 

uchwały nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

 

Ad 15) projekt uchwały w sprawie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 

zlokalizowanej na drodze wewnętrznej; 
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag do projektu 

uchwały nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

 

Ad 16) projekt uchwały w sprawie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnych umów dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość; 
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag do projektu 

uchwały nie zgłoszono.  
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Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

 

Ad 17) projekt uchwały w sprawie projektu uchwały w sprawie zaliczenia działki nr 1317/3 

w Otmuchowie do kategorii dróg gminnych; 
 

Radca Prawny: proszę o wykreślenie całkowite paragrafu 3, ponieważ uchwała nie podlega publikacji, 

następnie wykreślić w podstawie prawnej: „w związku z w związku z art. 7 ust. 2 ustawy z dnia 21 marca 

1985 r. o drogach publicznych (tj. Dz. U. z 2016 r. poz. 1440 z późniejszymi zamianami), po zasięgnięciu 

opinii Zarządu Powiatu Nyskiego…” – dotąd wykreślić.  

Burmistrz: dlaczego tą kategorię musimy zmienić drogi. Ze względu na to, że wchodzimy z drogą transportu 

rolnego, jest możliwość dofinansowania z PROWu. W związku z tym, będziemy przebudowywać tak, jak 

Wierzbno-Broniszowice. To jest dofinansowanie na tą drogę.  

Radny Napora: te uzasadnienia, które są pisane, nawet to, o którym tak długo mówiliśmy o wodzie, to nie są 

uzasadnienia i niech ci ludzie się przyłożą, bo burmistrz nie może wszystkiego wiedzieć, w każdej chwili 

zapytany. Tu, w uzasadnieniu nie ma, gdzie to leży, jak się do niej dojeżdża. To będą takie pytania. Te 

uzasadnienia są najlepszym przykładem, jak nie powinny być pisane.  
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

 

Ad 18) projekt uchwały w sprawie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi relacji 

Otmuchów-Malerzowice Małe do kategorii dróg transportu rolnego; 
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag do projektu 

uchwały nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

 

Ad 19) projekt uchwały w sprawie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego; 
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag do projektu 

uchwały nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

 

Ad 20) projekt uchwały w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Otmuchów na 2017 rok; 
 

Skarbnik: zmiany przede wszystkim dotyczą już wykonania budżetu. Ruchy muszą być wykonane 

w budżecie. W listopadzie powiemy, co zostanie wykonane, a co zostanie przełożone już na następny rok. 
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Zmiany muszą być wykonane, żeby na ostatniej sesji nie wykonywać zmian bardzo dużych, tylko 

sukcesywnie wszystko zmieniać.  

Radny Napora: ja rozumiem, że zbliżając się do końca roku korekty muszą być wnoszone. Wynikają z wielu 

powodów. Nie zawarcia umów na przykład, planowanych wcześniej lub - bo nie znaleźliśmy kogoś 

w przetargu, ale sądzę - ja sobie tu wyodrębniłem, co było np. przed ostatnią sesją, a obecną dziś, to miesiąc 

czasu i uważam, że niektóre z tych pozycji, które zmieniamy w tej chwili, mogły być zmienione już 

w październiku. Niektóre zmiany powinny być zrobione w środku roku, bo teraz jest to na zasadnie takiego 

sprzątania. Na koniec roku, to powinny być rzeczywiście sprawy, które zamykają coś, o czym nie wiemy. 

Dlaczego o tym mówię, bo rozważaliśmy półrocze i wykonanie majątkowego wydatku za półrocze, było 

w wysokości 6% do planu. 

Skarbnik: zgadza się, ale większość umów zostało podpisanych czy realizowanych właśnie w terminie 

późniejszym.  

Radny Napora: zgadza się, ale tutaj apelowałbym, aby niektóre z rzeczy były wcześniej, ponieważ tych 

pozycji jest później mniej do omawiania i łatwiej jest przełknąć coś, wytłumaczyć sobie i wysłuchać 

uzasadniania, stąd w ciągu miesiąca obniżenie o ponad milion, to dużo, nie?  

Skarbnik: może tak - szanowni Państwo, Pan radny apeluje, ja również. Zaufajcie Państwo mi i planowi 

budżetu. Jest to sukcesywnie przesuwane, ze względu na realizację poszczególnych wydatków majątkowych 

i podpisanych umów i obserwacji, co zostanie wykonane do końca roku, gdzie luki powstaną w późniejszych 

terminach. Gdzie plan zostaje i należy go przetransportować w inne miejsce, który nie ukrywajmy, zmiany 

są potrzebne. Można by było pewne korekty dokonywać w październiku i co zostało dokonywać korekt. 

Natomiast w listopadzie i grudniu, tak jak Pan radny powiedział, sprzątanie budżetu zawsze się robi. 

Przychylam się do tego, że w późniejszej realizacji budżetu będziemy bardziej obserwować to.  

Radny Napora: mówię to dlatego, że jako Komisja zajmowaliśmy się tym i właściwie inwestycje, które ciążą 

na wydatku majątkowym i już wtedy zapoznaliśmy się materiałami i sygnałami Waszymi, że coś jest 

w zagrożeniu, bo nie można znaleźć wykonawcy, stąd te inwestycje, które są - dla przykładu podam ten 

budynek maciejowicki. 

Skarbnik: właśnie to chciałem powiedzieć, 18 października, kiedy jeszcze nie było planowanego budżetu na 

2018 i było zasadne umieszczenie w budżecie odpowiedniej kwoty do przetargu, który się odbył w tym 

zakresie, natomiast realizacja tego przedsięwzięcia następuje już w przeciągu lat – 2017 i 2018. Projekt 

budżetu został złożony 15 listopada już adekwatnie jest dopasowany do tych wydatków, do tej umowy. 

Dzisiaj już można ściągnąć to, bo przetarg się odbył, ale mamy już prowizorium budżetowe, dlatego tak to 

jest robione. W przyszłości będę zamieszczał taki wpis, że przed złożeniem projektu budżetu takie ruchy 

muszą być wykonane, ponieważ obliguje nas ustawa o finansach.  
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag do projektu 

uchwały nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

 

Ad 21) projekt uchwały w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej; 
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag do projektu 

uchwały nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

 

Na tym zakończono protokół. 
Protokołowała J. Wiktorowska   
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1. Przewodniczący Komisji Planowania Budżetu    ........................................ 

       i Finansów oraz Działalności Gospodarczej i Opieki Społecznej         Sylwester Łucki 

 

 

2. Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej ........................................ 

       oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Zdrowotnej                      Dorota Brząkała 

 

 

3. Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi  ......................................... 

                                                                                                                       Aleksander Pacławski 

 
4. Z powodu nieobecności Przewodniczącego i Z-cy Przewodniczącego 

Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi, protokół podpisała Teresa Nosal  

członkini Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi – Wice Przewodnicząca RM 

         …………………………. 

                  Teresa Nosal 


